
 

AVALUACIÓ DE LES REUNIONS DEL FÒRUM PERMANENT 

 Nº qüestionaris 
entregats 

Nº qüestionaris 
contestats 

Nº Assistents  

27 de gener a Mura 22 14 40 

23 de març al CET 29 20 34 

14 de juliol Talamanca 15 13 27 
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OBSERVACIONS REUNIÓ FP 27 de gener a Mura 

Motivació per participar al fòrum? 

1. Treballo en el parc natural i visc en un municipi que es troba molt a prop, de manera 
que en gaudeixo per la proximitat i vull conservar-lo  

2. Promotor de la idea 
3. Millorar l’activitat. Cercar noves activitats, participar, intentar aportar alguna cosa 
4. Laboral 
5. Entenem el fòrum com una oportunitat de millora del parc i per tan de tots els que hi 

vivim o treballem. El consens i aportació d’idees des de tots els àmbits ens sembla la 
millor opció de treball, encara que sigui la més complexa i difícil 

6. Crec que tots els agents relacionats amb el parc hem de treballar conjuntament, la 
diversitat enriqueix molt mai és un factor negatiu. 

7. Baixa 
8. Ajudar a tirar endavant la CETS, tot i ajustar-nos a la Carta Europea, que el parc no 

perdi la qualitat que tots desitgem 
 

Observacions: 

1. L’horari com a factor negatiu 
2. La iniciativa ens sembla prometedora, ara només ens falta coordinació i treball; una 

de les nostres amenaces. A veure si hi posem fil a l’agulla 
3. Falta de motivacions a les entitats per participar. 

 

Heu trobat a faltar alguna entitat? 

1. Alguns ajuntaments 
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En general les percepcions són positives, es valora positivament en la majoria de casos el 

mètode de treball utilitzat i la utilitat de la jornada. L’espai de la jornada i la durada de la 

jornada han estat més ben valorades a la reunió de Terrassa que de Mura. Tot i que a 

Terrassa hi ha més valoracions més negatives que no pas a Mura. 

 
 



 

OBSERVACIONS  

Motivació per participar al fòrum  
 

1. la participació 
2. vetllar per una sostenibilitat real, no virtual de la CETS 
3. Treballar per a la planificació de l'ús públic del Parc a fi de preservar-ne els seus 

valors físics, naturals, culturals... Potenciar i optimitzar els equipaments al públic 
tenint en compte la seva ubicació, singularitat i capacitat respectant i fomentant els 
valors de l'entorn 

4. el poder contribuir a fer un “parc millor” 
5. Poder donar la nostra opinió per avançar cap a una gestió més sostenible del Parc i, 

per tant, poder treballar amb millors eines 
6. Jo he vingut perquè treballo dins de l'ambit del parc i l'empresa, va decidir que 

vingues jo 
7. Treballo al Parc Natural de Sant Llorenç i visc molt aprop, es podria dir que és una 

cosa mig professional mig personal. 
8. Aconseguir que lo que s'acordi es fassi realitat 
9. molt gran 
10. Complicitat davant una proposta d'utilitat per al Parc Natural. 
11. La meva activitat profesional al Parc i el concepte de turisme sostenible 
12. Crec que, no sempre tenim l'ocasió de poder participar en un fòrum que pot 

condicionar el futur del parc. 
13. motivació professional: entenc que forma part de les meves responsabilitats laborals 

motivació personal: qualsevol cosa que pugui aportar per la millora del Parc, n'estaré 
mol satisfeta 

 
Avantatges de la CETS 
 

1. La possibilitat d'oferir un producte de qualitat i més sostenible del que hi ha actualment. 
Treball conjunt del sector públic amb el privat per aconseguir objectius comuns. 

2. Clarificar el concepte sostenibilitat entre agents diversos i amb interessos diversos. 
3. aprenentatge per part de tots els implicats, coneixement dels valors del parc per part 

de sectors que potser no els coneixen prou, elaboració d’un pla d’acció per 
aconseguir els objectius ela borat de manera coordinada a partir de l’aportació de 
tots els implicats donant cada un allò que es coneix més bé 

4. Que d' entrada aporta una metodologia i unes pautes per arribar a un fi, que no es 
altre, que poder fer d' un espai protegit un lloc on puguin conviure tot un garbuix de 
sensibilitats i visions diferents d' aquest. 

5. El principal avantatge és haver-nos donat l'oportunitat de treballar de manera 
coordinada i la segona que ens donarà pautews per treballar d'una manera més 
respectuosa i lògica 

6. Tenir les coses clares i promocionar el parc de manera sostenible es important, ens 
falta molt per asemblar-nos "una miqueta" a d’altres parcs, tenim potencial suficient 
per ser importants, el mes difícil serà apropar a totes les parts implicades. 

7. Aconseguir que tothom gaudeixi del Parc sense que se'n ressenti per les activitats 
humanes. 

8. Una carta de promoció turística de l'espai de forma global 
9. Que els principals sectors implicats hauran pogut plantejar els seus punts de vista i en 

seran plenament coneixedors i serà possible la seva implicació en el desplegament 
dels acords. 

10. Adhesió a una xarxa amb un funcionament i prestigi remarcable. Possibilitat de gaudir 
d'avantatges, d'informació i de treball transversal amb altres espais semblants al 
nostre 

11. Un desenvolupament millor del turisme en els nostres espais naturals 
12. Potenciar i també regular les activitats de turisme. 
 

 



 

Observacions 
 

1. Penso que que amb el temps, l'esforç, la voluntat de tots plegats, i sobretot plans i 
normes es pot anar repartint el flux de visitants a diferents sectors del parc a fi que 
no hi hagi àrees hiperfreqüentades amb impactes negatius. Per mi la gràcia d'aquest 
procés no és pas l'increment de visitants al Parc sinó la qualitat de la visita respecte 
l'entorn 

2. Vaig trobar a faltar que es generés debat sobre els temes que vam treballar, crec que 
el que es va donar a Mura va ser molt profitós. Potser caldria potenciar-lo si no es 
dona de manera natural en les properes trobades. La dinàmica de funcionament, 
però, ens sembla adequada i profitosa. Moltes gràcies! 

3. Es tindria de anar mes al gra, es parla molt i es diuen poques coses, després ens 
manca temps al final i així costa molt mes avançar 

4. Part d'aquestes reunions de treball, la feina ja esta feta al Pla d'us del Parc, per tant 
crec que la participació hauria de ser mes al gra. 

5. trobo a faltar la presència de particulars que desenvolupen activitats turístiques al 
parc 

6. jo vaig participar el grup 2 Patrimoni Nat. i cultural. En el resum que el company va 
fer i afegiria ; tenir molta cura de les accions que la direcció del Parc por fer, i que el 
resultat resulti negatiu, especialment per la flora i fauna 

 
CONCLUSIONS 

Tothom està molt content de la possibilitat de participar i de generar debat. 

Hi h un alt grau de motivació per poder implicar-se a la gestió del parc.  

És interessant les reflexions que surten respecte els avantatges de la CETS: 

 Millor desenvolupament de la zona... 

 Contribuir al desenvolupament del turisme 

Com a aspectes negatius destacar: 

Remarquen que s’hauria d’anar més al gra. Que es parla molt i es diuen poques coses. 
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OBSERVACIONS. 
 
Després de les tres reunions, com creus que ha estat el procés de participació? 

1. Bé, però amb participació irregular en alguns sectors 

2. Molt bé. A part de les sessions de treball la informació penjada al web és de gran 

utilitat per mirar-se-la tranquilament i poder-hi aportar  

3. La participació dels membres del Fòrum és molt limitada si es compara amb la dels 

membres que també formen part del Grup de Treball. El seu grau de coneixement 

previ dels temes a tractar és baix 

4. Una mica irregular,han fallat un % alt de entitats convocades. 
5. Interessant però amb resultats poc concrets i un xic difícil d'aconseguir 
6. Personalment, crec que molt bé 

7. correcte, encara que massa curt, crec que haguessin sigut necesaries mes reunions 

8. irregular 

9. Més o menys sempre hi ha hagut representació de tots els sectors, tot i que aquesta 

última reunió ha estat menys nombrosa pel fet de ser mes de juliol probablement 

10. correcte 

11. La participació correcta, el mètode molt encasillat i predeterminat, les sessions 

excessivament llargues 

12. Penso que el procés de participació podia haver estat amb mes col·laboracions per 

part d’ajuntaments i entitats que envolten el parc 

 

Observacions 

1. S’hauria de procurar fer les sessions al matí o més d’hora per la tarda acabant com a 

molt tard a les 18h. L’espai on s’ha desenvolupat la sessió tot i estar ubicat en un 

marc fantàstic, acústicament no és bo. Durant la sessió de treball hi havia massa 

soroll. A part hi feia força calor. Es destina poc temps a la sessió plenària i potser 

convindria o bé dedicar-ne més per deixar lloc a la participació o bé que a l’hora 

d’exposar es sigui més concret. 

2. El local del Casal de Talamanca era molt adequat per fer-hi la reunió. La única pega 

eren les condicions tèrmiques 

3. Hi ha, per dir-ho d’alguna manera, dues velocitats,la vostre DIBA i la dels participants 

al fòrum, per exemple, en el Pla d’acció de l’últim fòrum l’informació es molt més 

el·laborada que la de l'anterior fòrum, sort d’això perquè em sembla que no 

acabaríem mai. 

4. Gran esforç d’algunes persones per que el procés sigui participatiu 

5. Hi ha temes, bastant confosos, però crec que s’han d’anar retocant de mica en mica 

 


